
N.a.v. mijn gesprek met dorpsbelang Darp/Busselte en Havelterberg stuur ik hierbij aanvullende 
vragen welke vermoedelijk meegenomen kunnen worden in de reeds eerder ingediende 
schriftelijke vragen van de PvdA.

De vragen zijn afkomstig van Dorpsbelang en de fractie.


1. Het bestuur wil enkel helderheid  krijgen in het verloop van het proces en de actuele status 
van de bestemming(en) van het schoolgebouw. Wat is de reactie van het college hier op? 

2. Waarom is geen gehoor gegeven aan de afspraak om st Welzijn Mensenwerk te betrekken om 
invulling te zoeken voor het leegstaande gebouw? 

3. De vraag die leeft bij het dorpsbestuur is 'Wat is de (inhoudelijk) feitelijke aanleiding geweest 
om het schoolgebouw bij een derde partij onder te brengen zonder het dorpsbestuur hierin te 
kennen?' 

4. Er is al een keer uitgebreid gesproken met de burgemeester en betrokken ambtenaren over de 
mogelijkheden en onmogelijkheden van Darp. Ons beeld hierbij is dat dit een constructief 
gesprek was. Graag komen zij (gemeente en dorpsbelang bestuur) op dat punt weer bij elkaar 
om verder te praten en te denken hoe nu verder. Daarbij zijn alle, door de bewoners 
ingebrachte, alternatieven en andere ideeën bespreekbaar om van Darp een dorp met 
toekomstperspectief te maken. Wil het college hier aan meewerken?


Tot slot, deze aanvullende vragen die zijn voortgekomen uit het gesprek dat de PvdA-fractie had 
met de voorzitter van Dorpsbelang en zien wij graag meegenomen in de beantwoording van de 
reeds ingediende schriftelijke vragen.



